
Grundejerforeningen Villabyen Landlyst 

 
REFERAT FRA EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING OM VEJTRÆER 

Mandag d. 27. juni kl. 19.00 på Skolen ved Sundet  

Dagsorden: 

Formanden for grundejerforeningen byder velkommen og introducerer til baggrunden for 

den nye ekstraordinære generalforsamling. Ole Wenkens supplerer, da han er en af de 10 

der har stillet forslag om den nye ekstraordinære generalforsamling. 

1. Valg af dirigent 

Søren bliver valgt som dirigent og forslaget diskuteres 

2. Mandaternes prøvelse 

Med 58 afgivne stemmer er der nok stemmer 

3. Valg af stemmeudvalg 

Lone og Ole vælges som stemmeudvalg 

4. Afstemning om vejtræer i foreningen jf. bilag 1-9 

a. Der kan stemmes: 

_____ Ja, ønsker vejtræer i foreningen og godkender budget på ca. 140.000kr. 

 ___    Ønsker træ ved egen matrikel 

 ___   Ønsker ikke træ ved egen matrikel 

_____ Nej, ønsker ikke der etableres vejtræer i foreningen 

 

b. Afstemning om valg af træsort jf. bilag 2: 

_____ Almindelig Røn 

_____ Paradisæbletræ 

_____ Det betyder ikke noget for mig, om det er det ene eller det andet træ 

Af de 58 afgivne stemmer var 44 for forslaget og 14 imod. Dermed er forslaget vedtaget under 

forudsætning af godkendelse fra Københavns Kommune. Flertallet stemte for valg af paradisæble 

(23 paradisæble/11 røn). 

Der vil nu blive lagt en revideret plan for placering af vejtræer ud på hjemmesiden. Alle grundejere 

bedes kontrollere placering og vende tilbage senest søndag den 3. juli, hvis de har ændringsforslag. 

5. Eventuelt 

 


